

# HKYPA 第十二屆HKYPA香港國際朗誦及公開演講大賽 2024

The 12th HKYPA Hong Kong International Speech and Public Speaking Competition

賽事設有 **實體比賽** 及 **視頻比賽** \*實體比賽及視頻比賽將分開評分

Competition in Venue & Online \*Live Competition & Online Competition will be rated separately.

比賽項目：朗誦、公開演講及故事演說 (粵語、普通話、英語)

Competition Categories: Speech, Public Speaking and Story-Telling (Cantonese/ Putonghua/ English)

評分準則：根據參賽者整體表現評分, 包括技巧、演繹、發音及感染力

Judging Criteria: Adjudication will be based on the overall performance which included Technique, Interpretation, Articulation and Artistic Appeal.

## 個人獎項 Individual Prizes

- 所有組別第一至三名獲獎盃及獎狀

Trophy and Certificate will present 1st, 2nd and 3rd Place Winners

- 其他參賽者按等級分發等級獎狀；

金獎 (81分或以上) 獲獎盃、

銀獎 (71-80分) 及 銅獎 (70分或以下) 頒授等級獎牌，以茲鼓勵

Other contestants will base on the score to have the award - Gold Prize (Above Score 81, Trophy and Certificate), Silver Prize (Score 71-80, Medal and Certificate), Bronze Prize (Below Score 70, Medal and Certificate)

- 參賽者於本屆賽事參加三項賽事及每項賽事分數達81分以上，  
將獲【全能卓越獎】獎狀及獎盃

The contestant joined 3 categories of this competition and all results are above Score 81 and will be awarded the trophy and Certificate of "All-round Excellence Award".

- 如參賽者曾於 2022年第十屆 或 2023年第十一屆賽事 及 將於本屆賽事成績  
達81分以上，將獲【表現卓越獎】獎狀

The contestant joined the competition of 2022 or 2023 and Competition in 2024 all results are above Score 81 and will be awarded the certificate of "Excellence Performance Award".

## 團體獎項 Organization Prizes

- 各組三甲導師可獲【優秀指導老師獎】證書

Best Teacher Award Certificate: All 1st to 3rd prize winners' teachers.

- 團體/導師推薦8名或以上學生可獲【作育英才推動獎】獎盃

Teaching Achievement Award: An organization or a teacher who promote 8 students or more to join the competition.

賽事詳情

Competition details



註冊成為會員或登入會員系統即可報名

Register as a member or log in to the membership system for Registration

